
 

 

 

Referat fra skolebestyrelsesmøde 

 
Mødetidspunkt D. 30.1. kl. 18.00-20.00  

 

Sted Personalerummet 

Medlemmer Samia Sofie Kappe, Formand (SK), Heidi Normann Eriksen (HE), Heidi Juul (HJ), Mikkel Taudorf (MT),  

Anne Line Mikkelsen (AM), Tina Juul (TJ) 

Julie Quass Pedersen (JP), Kommunalbestyrelsesrepræsentant, 

Trine Mønster, medarbejderrepræsentant (TM), Kasper Bidstrup Thorsen, medarbejderrepræsentant (KT) 

Felix Persson, Elevrådsformand 

Karin Grüttner, (KG), Skoleleder, Jacob Kofoed (JK), Souschef 

Fraværende m. afbud Mikkel, Heidi, Tina 

 

Punkt 

/tid 

Dagsordenspunkt Indhold i punktet og evt. proces  Referat Ansv. 

1. 

18.45 

 

Godkendelse af 

dagsordenen 

 

Godkendelse af dagsordenen Dagsorden er godkendt. SK 

2. 

18.50 

Orientering fra elev-

rådet 

Felix orienterer omkring seneste nyt fra skolen og 
fra Rudersdals Fælleselevråd 
 

Fælles elevrådet har arbejdet med at lave et fælles 

arrangement a la Hop og rock. Gennem deres ar-

bejde fandt elevrådet ud af, at det var meget dyrt og 

ikke kunne lade sig gøre. 

Der var fortsat stor interesse for at lave et arrange-

ment for udskolingen (7. – 9. klasse). Arrangementet 

kunne være noget med sport.  

Ideen blev ikke droppet, men FKE prøver at finde nye 

veje, hvor det kunne blive billigere. Ung i Rudersdal 

var også involveret.  

 

JK 



 

 

3. 

18.00-

18.45 

Høringssvar om-
kring revidering af 
tildelingsmodellen 
for skoleområdet. 

 

Bestyrelsen skal udarbejde et høringssvar i forhold 

til revisionen af styrelsesvedtægterne for skoleom-

rådet. 

Materialet udsendes som bilag. 

 

Ved mødet er der deltagelse fra forvaltningen for at 

fremlægge modellerne fra oplægget. 

 

Forvaltningen fremlagde de forskellige økonomiske 

modeller forvaltningen har regnet sig frem til. 

 

Forvaltningen arbejder ude fra tre retningsgivende 

principper for en ny model. 

- Simpel og forudsigelig 

- Lige rammevilkår 

- Lokalt ledelsesrum 

-  

Der er overordnet set tre forskellige tildelingsmodel-

ler.  

1. tildelingsmodel baseret på antal elever 

2. tildelingsmodel baseret på antallet af klasser 

3. tildelingsmodel der kombinerer antallet af 

klasser og antallet af elever. 

 

Der bliver som udgangspunkt ikke tilført flere penge 

til skoleområdet, men der er tale om en omfordeling 

af penge mellem skolerne. 

 

Politisk er der et ønske om at belyse rammevilkårene 

for skolerne i kommunen. 

Det blev problematiseret at skoler med underskud 

først ville få gavn af de lige rammevilkår om flere år, 

da underskud først nedbringes. Der var et ønske fra 

skolebestyrelsen om, at underskud blev eftergivet el-

ler som et minimum delvist eftergivet.  

Det bliver behandlet politisk 

 

KG 



 

 

Der er blevet takket nej til deltagelse på kommende i 

Børne- og skoleudvalgsmøde, da SKB er godt infor-

meret og udarbejder et høringssvar. 

 

Karin laver høringssvar på vegne af skolebestyrelsen 

SKB ønsker en tildelingsmodel, hvor der sikres ens 

rammevilkår for alle skoler.  

 

Skovlyskolens skolebestyrelse ønsker derfor klasse-

tildelingsmodellen, der skaber lige rammevilkår for 

alle skoler, store som små, samt stabil og forudsigelig 

økonomi.  

 

4. 

19.00 

Orientering og drøf-
telse af midlertidig 
retningslinje for kon-
takt mellem børn og 
ansatte voksne i Ru-
dersdal kommune. 

 

Kommunen har udarbejdet en midlertidig retnings-
linje for kontakt mellem børn og ansatte i kommu-
nen. 
Bestyrelsen orienteres om proces og drøftelser på 
skolen. 
 
Retningslinjen er udsendt sammen med dagsorden. 

JK orienterede om den midlertidige retningslinje for 

kontakt mellem børn og ansatte i kommunen.  

Retningslinjen går på, at ansatte og børn ikke må 

have kontakt på sociale medier samt en skærpet op-

mærksomhed af brugen af SMS og journalisering. 

JK 

5. 

19.20 

Skoleudviklingsplan 
og udviklingssam-
tale 

Skolens udviklingsplan for 23-24 samt orientering 
om den kommende skoleudviklingssamtale for al-
men skolen d. 29.2. kl. 8.30-12.30. 

KG orienterede om skoleudviklingsplanen for 

Skovlyskolen.  

Udviklingsplanen beskriver skolens indsatser omkring 

Professionelle Læringsfællesskaber, Inkluderende 

børnemiljøer i firtidstilbuddene og arbejdet med Læ-

ringsstrategier, metakognition og selvregulering i al-

menskolen. 

KG 



 

 

Skoleudviklingsplanen er udgangspunktet for en sko-

leudviklingssamtale med forvaltning, kommunale poli-

tiker og skolebestyrelsen. 

 

Der er møde d. 29.2. kl. 8.30-12. En repræsentant for 

bestyrelsen er meget velkommen til at deltage. 

 

6. 

19.40 

Status på indskriv-
ningstal til kom-
mende 0. klasse. 
 

Skolen fremlægger status på indskrevne elever til 
1. maj 2024. 

JK orienterede om antal indskrevne elever til 1. maj 

2024.  

Der er pt. indskrevet 51 elever på Skovlyskolen dvs. 

to klasser på hhv. 25 og 26 elever i hver klasse. 

Der kommer evt. en mere pga. tilflytning til området. 

Der blev spurgt ind til, hvor når der skulle dannes tre 

0. klasser. Hvis det samlede antal elever overstiger 

26 pr. klasse, skal der dannes tre klasser, såfremt 

der ikke gives en dispensation til skolen. 

  

JK 

 

9.  

19.50 

Nyt fra SkoleForum 

(Fast punkt) 

 

Orientering fra mødet d. 27.11. med status på ar-
bejdet med tildelingsmodeller 

Der blev diskuteret fordele og ulemper ved tildelings-

modellerne.  

 

SK/KG 

10. 

19.55 

 

Meddelelser  Alle bestyrelsens medlemmer har mulighed for at 

orientere under dette punkt. 

 

KG orienterede om ansættelse af 2 nye lærere pri-

mært til udskolingen, samt at der også pr 1.3. starter 

endnu en lærer i afdelingen. 

 

Der arbejdes på en ny dato for møde med kontaktfor-

ældrene. Bestyrelsen har bedt skolen om at finde en 

dato i april. 

 

SK 



 

 

  

Kommende møder: 

5.3., 18.4. og 4.6. 

 

 

 

I specialafdelingen har der været en opsigelse og 2 

går på barsel. Stillingerne er slået op. 

11. 

 

Eventuelt 

 

   


